

تعبير عن رؤية 2030 بالانجليزي قصير

مقدمة تعبير عن رؤية 2030 بالانجليزي قصير

The countries of the world are competing in the field of construction and reconstruction and are trying and trying hard to achieve progress and prosperity in all fields and comprehensive and sustainable development, and to give its readers a measure of safety and reassurance while providing the best levels of comfort, luxury and a decent life. The carton, Saudi Arabia is one of these countries, it seeks with all access To achieve the best results in various fields.

الترجمة

تتنافس دول العالم في مضمار البناء والتعمير، والعلم والتعلم وتحاول جاهدة تحقيق التقدم والازدهار في جميع المجالات وتحقيق التنمية الشاملة والمستدامة، ومنح مواطنيها قدر من الأمان والاطمئنان مع توفير أفضل درجات الراحة والرفاهية والحياة الكريمة، والمملكة العربية السعودية هي واحدة من هذه الدول، فهي تسعى وبكل جهودها إلى تحقيق أفضل النتائج في مختلف المجالات وتحقيق أفضل نمط حياة لشعبها وإنجاز عدد كبير من المشاريع الضخمة وذلك ضمن خططها التنموية التي تندرج تحت مشروع رؤية 2030.

تعبير عن رؤية 2030 بالانجليزي قصير

The Vision 2030 project expresses the future vision or goals and plans set by the government in the Kingdom of Saudi Arabia to turn them into achievements by the year 2030 AD. The Vision 2030 project was announced on April 25, 2016 AD by the Council of Economic and Development Affairs headed by Prince Mohammed bin Salman. The announcement came after After the completion of the delivery of 80 giant government projects, the cost of each project between 3.7 and 20 billion riyals, which is one of the national transformation programs in order to achieve comprehensive and sustainable development for the Kingdom of Saudi Arabia, and the most important priorities of this project is to provide a development and investment alternative for the Kingdom other than oil so that it will not be Oil is the And Vision 2030 includes many large and innovative projects that are ,main resource for the Kingdom jointly implemented by the public and private sectors and non-profit organizations, and these are projects that will have a major role in developing the Kingdom's economy and securing job opportunities, and Crown Prince Mohammed bin Salman has taken many measures to facilitate investment procedures in The Kingdom has opened the door to residency and intends to increase the number of pilgrims from eight million to thirty million pilgrims each year. Vision 2030 comes after the Vision 2020 project, in which the Kingdom has achieved a large number of huge projects. It has also trained and qualified more than 500 thousand government employees to apply the principles of Human .resource management in government agencies

الترجمة

يعبر مشروع رؤية 2030 عن النظرة المستقبلية أو الأهداف والخطط التي وضعتها الحكومة في المملكة العربية السعودية لتقوم بتحويلها إلى إنجازات بحلول العام 2030 ميلادي، تم الإعلان عن مشروع رؤية 2030 في 25 إبريل 2016م من قبل مجلس الشؤون الاقتصادية والتنمية برئاسة الأمير محمد بن سلمان وجاء الإعلان بعد بعد الانتهاء من تسليم 80 مشروعًا حكومي عملاق، تكلفه كل مشروع منها بين 3.7 و 20 مليار ريال، وهو أحد برامج التحول الوطني في سبيل تحقيق التنمية الشاملة والمستدامة للمملكة العربية السعودية، وأهم أولويات هذا المشروع هو توفير بديل تنموي واستثماري للمملكة غير النفط بحيث لا يكون النفط هو المورد الرئيسي للمملكة، ورؤية

2030 تتضمن الكثير من المشاريع الضخمة والمستحدثة التي يشترك في تنفيذها كل من القطاعين العام والخاص والمنظمات غير الربحية، وهذه لمشاريع سيكون لها دور كبير في تنمية اقتصاد المملكة وتأمين فرص العمل، كما أن ولي العهد محمد بن سلمان اتخذ العديد من الإجراءات لتسهيل إجراءات الاستثمار في المملكة وفتح باب الإقامة بها وعمد إلى زيادة عدد المعتمدين من ثمانية ملايين إلى ثلاثين مليون معتمر في كل عام وتأتي رؤية 2030 بعد مشروع رؤية 2020 الذي حققت فيه المملكة عدداً كبيراً من المشاريع الضخمة كما أنها قامت بتدريب وتأهيل أكثر من 500 ألف موظف حكومي على لتطبيق مبادئ إدارة الموارد البشرية في الأجهزة الحكومية.

خاتمة تعبير عن رؤية 2030 بالانجليزي قصير

The Kingdom of Saudi Arabia has managed, within a relatively few years, to move from desert, barren lands and scattered areas to a country with a political, economic and scientific center and a great investment destination and a destination for researchers and scientists from all corners of the earth. It also achieved a great urban renaissance and proved to the world that achieving progress depends primarily On the awareness of the people, the government's endeavor, and setting plans and goals, and striving to achieve them, and this is the way that everyone who dreams of progress and achieving .development and prosperity should follow

الترجمة

لقد استطاعت المملكة العربية السعودية وخلال عدد قليل نسبياً من السنوات لأن تنتقل من صحراء وأراضٍ قاحلة ومناطق متفرقة إلى دولة ذات مركز سياسي واقتصادي وعلمي ووجهة استثمارية كبيرة ووجهة للباحثين والعلماء من جميع أصقاع الأرض كما لأنها حققت نهضة عمرانية كبيرة وأثبتت للعالم أن تحقيق التقدم يعتمد بالدرجة الأولى على وعي الشعب وسعي الحكومة ووضع الخطط والأهداف والسعي الجاد لتحقيقها، وهذه هي الطريقة التي يجب أن يتبعها كل من يحلم بالتقدم وتحقيق التنمية والازدهار.

بحث عن رؤية 2030 بالانجليزي

مواضيع التعبير لها نمط حرّ في الكتابة فهي تتألف من مقدمة وعرض وخاتمة، فالمقدمة تمهّد للدخول في الموضوع والعرض هو المكان الذي يحتوي صلب الموضوع ومحاوره الأساسية ويشرح الأفكار الرئيسية ويعطي النتائج المستخلصة، والخاتمة تكون ملخصاً لما تمّ سرده في فقرة العرض مع إبداء رأي بسيط من الكاتب، فالعرض هو المكان الذي يجب أن يحتوي على القدر الأكبر من المعلومات وعند كتابة موضوع تعبير عن بحث عن رؤية 2030 بالانجليزي يمكنكم كتابة فقرة العرض بالاستعانة بالمواقع الإلكترونية والدراسات والأبحاث، وفي الفقرات التالية سندرج لكم بحث عن رؤية 2030 بالانجليزي بالعناصر مقدمة وعرض وخاتمة وسندرج لكم في فقرة العرض العديد من الفقرات الفرعية التي يمكنكم الاستفادة منها وإعادة صياغتها لتشكيل موضوع التعبير الخاص بكم.

مقدمة بحث عن رؤية 2030 بالانجليزي

After unifying and assembling its parts under one banner, the Kingdom of Saudi Arabia carried out many administrative and governmental reforms and laid the foundations of an urban civilization and made great achievements in various political, economic, social, military, urban and other sectors. In the previous year, and through its Vision 2020 project, it achieved a large number of huge projects that contributed to supporting the economy of the Kingdom. In its vision for the year 2030, the Kingdom seeks to achieve a larger number of large and huge projects that aim to achieve more progress and prosperity and to form another major resource besides The oil import can be relied upon in the coming .future of the Kingdom of Saudi Arabia

قامت المملكة العربية السعودية بعد توحيدها وتجميع أجزائها تحت لواء واحد بالعديد من الإصلاحات الإدارية والحكومية وأرست دعائم حضارة عمرانية وحققت إنجازات كبيرة في مختلف القطاعات السياسية والاقتصادية والاجتماعية والعسكرية والعمرانية وغيرها، وعجلة التطور في المملكة تتسارع يوماً بعد يوم إذ أنها في كل عام تحقق أضعاف ما تحققه في العام الأسبق، وفقد حققت من خلال مشروعها رؤية 2020 عدد كبير من المشاريع الضخمة التي ساهمت في دعم اقتصاد المملكة وفي رؤيتها للعام 2030 تسعى المملكة إلى تحقيق عدد أكبر من المشاريع الكبيرة والضخمة التي تهدف إلى تحقيق المزيد من التقدم والازدهار وتكوين مورد رئيسي آخر إلى جانب الوارد النفطي يمكن الاعتماد عليه في المستقبل الآتي للمملكة العربية السعودية.

معلومات عن رؤية 2030 بالانجليزي

The Vision 2030 project in the Kingdom of Saudi Arabia is one of the comprehensive national transformation projects proposed by the government in the Kingdom of Saudi Arabia, represented by King Salman bin Abdulaziz and Crown Prince Mohammed bin Salman. One of the large projects and investments that support the Saudi economy and be strong pillars capable of supporting the Saudi economy and protecting it from collapse under any circumstances. It also aims to encourage foreign investment and open the door for tourism and investment in the Kingdom and make Saudi Arabia a destination for investors, researchers and tourists from all countries of the world .

الترجمة

يعد مشروع رؤية 2030 في المملكة العربية السعودية أحد مشاريع التحول الوطني الشامل التي طرحتها الحكومة في المملكة العربية السعودية ممثلة بالملك سلمان بن عبد العزيز وولي العهد الملك محمد بن سلمان، ويهدف هذا المشروع الوطني بشكل رئيسي إلى التحرر من قيود النفط باعتباره المورد الرئيسي للمملكة وإنشاء العديد من المشاريع والاستثمارات الكبيرة التي تدعم الاقتصاد السعودي وتكون دعائم قوية قادرة على دعم الاقتصاد السعودي وحمايته من الانهيار تحت أي ظرف من الظروف، كما أنها تهدف إلى تشجيع الاستثمار الأجنبي وفتح باب السياحة والاستثمار في المملكة وجعل المملكة العربية السعودية وجهة للمستثمرين والباحثين والسائحين من جميع دول العالم.

المحاور الرئيسية لرؤية 2030

- This national project has a large number of objectives, including short-term and long-term. The long-term strategic objectives center on supporting the Kingdom's economy with large investments and huge projects. This vision focuses on:
- Freedom from the fact that the oil sector is the largest resource for the Kingdom's economy, and the Kingdom, through its first step in Vision 2020, has achieved its first goals in this field. In the year 2020, it has become able to live without oil, and it can achieve its investment plans even if the price of oil reaches 30 dollars.
- Building a sovereign fund for the Kingdom of Saudi Arabia to be the largest investment fund in the world, with assets estimated at \$2 trillion to \$2.5 trillion, and this fund will control 10% of the investment capacity in the globe.
- The listing of the leading Saudi oil company, Aramco, on the stock exchange, which will enable banks and investment entities to view their financial statements and allow the possibility of investing with them. Less than 5% of the value of this company will be allocated for trading, and

the proceeds of the offering will be allocated to finance the Saudi sovereign fund. The valuation of this company is estimated at more than two trillion. dollar.

- Announcing the green card: which was announced by Crown Prince Mohammed bin Salman. This card is for investors and has a duration of five years, and tourism will be opened to all nationalities.
- Increasing the annual number of Umrah pilgrims to thirty million: the current number is 8 million Umrah pilgrims annually, and the Kingdom is developing the necessary infrastructure to accommodate this number of Umrah pilgrims, the first of which is Jeddah Airport and Taif International Airport.
- Focusing on the private sector, increasing its contribution to the GDP, securing more job opportunities, reducing the unemployment rate from 11% to 7%, and raising the percentage of working women to 30% instead of 22%.
- Restructuring the housing sector, raising the percentage of Saudi ownership, and working to combat corruption within the Kingdom's territory.

الترجمة

ولهذا المشروع الوطني عدد كبير من الأهداف منها قريب المدى ومنها بعيد المدى وتتمحور الأهداف الاستراتيجية بعيدة المدى في دعم اقتصاد المملكة باستثمارات كبيرة ومشاريع ضخمة وتركز هذه الرؤية على:

- التحرر من كون القطاع النفطي هو المورد الأكبر لاقتصاد المملكة، وقد حققت المملكة من خلال خطواتها الأولى في رؤية 2020 أولى أهدافها في هذا المجال فقد غدت في العام 2020 قادرة على العيش بدون نفط، ويمكنها تحقيق خططها الاستثمارية حتى لو وصل سعر النفط إلى 30 دولار.
- بناء صندوق سيادي للمملكة العربية السعودية يكون هو الصندوق الاستثماري الأضخم في العالم وذلك بأصول تقدر قيمتها بـ 2 تريليون دولار إلى 2.5 تريليون دولار، وسيسيطر هذا الصندوق على 10% القدرة الاستثمارية في الكرة الأرضية.
- طرح شركة النفط السعودية الرائدة أرامكو بالبورصة مما سيمنح البنوك والجهات الاستثمارية من الاطلاع على القوائم المالية الخاصة بها ويتيح إمكانية الاستثمار معها، سيتم تخصيص أقل من 5% من قيمة هذه الشركة للتداول وستخصص عائدات الطرح لتمويل الصندوق السيادي السعودي ويقدر تقييم هذه الشركة بأكثر من تريليوني دولار.
- الإعلان عن البطاقة الخضراء: والتي أعلن عنها ولي العهد محمد بن سلمان وهذه البطاقة خاصة بالمستثمرين ومدتها خمس سنوات وسيتم فتح باب السياحة أمام جميع الجنسيات.
- زيادة العدد السنوي للمعتمدين إلى ثلاثين مليون معتمر: حيث أن العدد الحالي هو 8 ملايين معتمر سنوياً، وتقوم المملكة بتطوير البنى التحتية اللازمة لاستيعاب هذا العدد من المعتمدين وأولها مطار جدة ومطار الطائف الدوليين.
- التركيز على القطاع الخاص وزيادة مساهمته في الناتج المحلي وتأمين المزيد من فرص العمل وتخفيض نسبة البطالة من 11% إلى 7% ورفع نسبة النساء العاملات إلى 30% بدلاً من 22%.
- إعادة هيكلة قطاع الإسكان ورفع نسبة تملك السعوديين والعمل على مكافحة الفساد داخل أراضي المملكة.

أهداف رؤية 2030

As for the goals that the Kingdom seeks to achieve by 2030, they are:

- Increasing the capacity to receive pilgrims from 8 to 30 million pilgrims annually

- Double the number of archaeological sites registered with UNESCO.
- Ranking of 3 Saudi cities among the top 100 cities in the world.
- Increasing spending on culture and entertainment from 2.9% to 6%.
- Increasing the percentage of exercise from 13% to 14%.
- Social capital from 26th to 10th in the world
- Reducing unemployment rates from 11% to 7%.
- Increasing the share of women in the labor market from 22% to 30%.
- Raising the Saudi economy from 19th to 15th globally.
- Reaching the top ten positions in global competitiveness indicators.
- Raising the value of the assets of the Public Investment Fund to more than 7 trillion Saudi riyals.
- Increasing the participation of the private sector and raising the proportion of foreign direct investments.
- Increase the volume of reserves of gas and oil.
- Raising the percentage of non-oil exports to 50% from 16% of GDP.
- Raising non-oil government revenues to (1) trillion riyals annually.

الترجمة

وأما عن الأهداف التي تسعى المملكة للوصول إليها بحلول عام 2030 فهي:

- زيادة القدرة على استقبال ضيوف الرحمن المعتمرين من 8 إلى 30 مليون معتمر سنوياً
- مضاعفة عدد المواقع الأثرية المسجلة في اليونسكو.
- تصنيف 3 من المدن السعودية بين أفضل 100 مدينة في العالم.
- زيادة الإنفاق على الثقافة والترفيه من 2.9% إلى 6%.
- زيادة نسبة ممارسة الرياضة من 13% إلى 14%.
- رأس المال الاجتماعي من المرتبة 26 إلى المرتبة 10 على مستوى العالم
- تخفيض معدلات البطالة 11% إلى 7%.
- زيادة حصة المرأة في سوق العمل من 22% إلى 30%.
- تقديم الاقتصاد السعودي من المرتبة 19 إلى المرتبة 15 عالمياً.
- الوصول إلى المراكز العشر الأولى في مؤشرات التنافس العالمي.
- رفع قيمة أصول صندوق الاستثمارات العامة إلى ما يزيد على 7 تريليونات ريال سعودي.
- زيادة مشاركة القطاع الخاص ورفع نسبة الاستثمارات الأجنبية المباشرة.
- زيادة حجم الاحتياطي من الغاز والنفط.
- رفع نسبة الصادرات غير النفطية إلى 50% بعد أن كانت 16% من إجمالي الناتج المحلي.
- رفع الإيرادات الحكومية غير النفطية إلى (1) تريليون ريال سنوياً.

خاتمة بحث عن رؤية 2030 بالانجليزي

The Kingdom of Saudi Arabia has provided the whole world with a valuable lesson in how to move from a country that is shaking off the dust of war and division and trying to gather the diaspora and unite ranks to a leading country in all political, economic, social and military fields. It seeks, through Vision 2030, to achieve a greater number of achievements and achieve more advanced ranks among the countries of the world and in all fields.

الترجمة

لقد قدمت المملكة العربية السعودية للعالم بأسره درساً قيماً في كيفية الانتقال من دولة تنفض عنها غبار الحرب والتفرقة وتحاول جمع الشتات وتوحيد الصفوف إلى دولة رائدة في جميع المجالات السياسية والاقتصادية والاجتماعية والعسكرية، فقد حققت المملكة في مشروعيها التنموي السابق رؤية 2020 العديد من الإنجازات العظيمة واحتلت مراتب عالمية متقدمة وتسعى من خلال رؤية 2030 إلى تحقيق عدد أكبر من الإنجازات وتحقيق مراتب أكثر تقدماً بين دول العالم وفي جميع المجالات.

موضوع تعبير عن رؤية 2030 قصير بالإنجليزي

The Kingdom of Saudi Arabia today is no longer just as it was before, just desert lands and scattered tribes as portrayed by Western media and foreign films. Rather, since its unification in the nineteenth century, specifically in 1932 AD by King Abdulaziz Al Saud, it has become an example of progress and prosperity and provided the world with a unique and distinctive experience. And impressive in how quickly it moved during those years to what it has reached today. Today, the Kingdom of Saudi Arabia has become one of the first countries in the world in the economy, politics, education, technology and other fields in which it competes with the great powers and seeks to be at the forefront of these countries. A great civilized urban renaissance has taken place in the Kingdom, along with large investment projects, and the authorities concerned with Hajj have built an infrastructure to increase the absorptive capacity of pilgrims. The Kingdom has witnessed a great scientific development manifested in the increase of research centers and their attraction of qualified scientists and researchers within the framework of The Comprehensive National Transformation Project and the Vision 2030 Program. The Kingdom seeks to consolidate the pillars of its previous achievements and achieve more new civilized achievements to achieve a distinctive and unique experience for Arab and foreign countries wishing to achieve development, prosperity and progress.

الترجمة

لم تعد المملكة العربية السعودية اليوم كما كانت من قديم مجرّد أراضٍ صحراوية وقبائل متفرقة كما يصورها الإعلام الغربي والأفلام الأجنبية، بل أصبحت منذ توحيدها في القرن التاسع عشر وتحديدًا عام 1932 م على يد الملك عبد العزيز آل سعود مثالاً عن التقدم والازدهار وقدمت للعالم تجربةً فريدةً ومميزةً ومبهرّةً في كيفية انتقالها السريع خلال تلك السنوات إلى ما وصلت إليه اليوم، فقد أصبحت المملكة العربية السعودية اليوم من أوائل دول العالم في الاقتصاد والسياسة والتعليم والتكنولوجيا وغيرها من المجالات التي تتنافس فيها مع الدول العظمى وتسعى لتكون في مقدمة هذه الدول، فقد قامت في المملكة نهضة عمرانية حضارية كبيرة إلى جانب مشاريع استثمارية كبيرة وعمدت السلطات المعنية بالحج إلى بناء بنية تحتية لزيادة القدرة الاستيعابية من حجاج بيت الله الحرام، كما أن المملكة شهدت تطوراً علمياً كبيراً تجلّى في زيادة المراكز البحثية واستقطابها لذوي الكفاءات من العلماء والباحثين وفي إطار مشروع التحول الوطني الشامل وبرنامج رؤية 2030 تسعى المملكة إلى ترسيخ أركان ما حققتته من إنجازات سابقة وتحقيق المزيد من الإنجازات الحضارية الجديدة لتحقيق تجربة مميزة وفريدة للدول العربية والأجنبية الراغبة بتحقيق التنمية وتحقيق الازدهار والتقدم.

تعبير عن إنجازات المملكة العربية السعودية طويل

يعود تاريخ المملكة العربية السعودية إلى الحضارات القديمة التي نشأت في شبه الجزيرة العربية وتعود أهميتها التاريخية لموقعها الجغرافي المميز الذي يجمع ثلاث قارات، ولكونها مركزاً تجارياً وحيوياً ودينياً انطلق منه دين الإسلام ليملأ نوره كل دول العالم، ويعود تأسيس المملكة إلى عام 1932م حين استطاع الملك عبد العزيز آل سعود استرداد الرياض وتوحيد أجزاء المملكة تحت لواء واحد وأعلنها دولة إسلامية لغتها الوطنية هي اللغة العربية، ودستورها القرآن الكريم، بدأ بعدها بتوظيف الأمن والاستقرار وإجراء الإصلاحات الإدارية والإنجازات الحضارية وتنشيط الاقتصاد والتجارة والاهتمام بالتعليم والصحة والتنمية في جميع المجالات والاهتمام بالعنصر

البشري، وقد عزز هذه الإنجازات ظهور النفط في المملكة واستخراج المعادن وغيرها من الموارد المختلفة، وقامت المملكة بتوطيد علاقاتها مع دول الجوار والمجتمع الدولي وتعزيز علاقاتها السياسية وقوتها العسكرية لتصبح قوة لها مركزها في المنطقة العربية والعالم، وها هي المملكة اليوم من أكثر الدول أماناً واستقراراً وتقدماً في جميع المجالات الاقتصادية والاجتماعية والتعليمية والتنموية وغيرها وشعبها يعكس مثال الشعب المثقف الواعي والمتعلم، وتعد عملية التحول التي قامت بها المملكة خلال عقود قليلة منذ تأسيسها والإنجازات التي حققتها خلال هذه الفترة مثالا يحتذى به وتجربة يجب أن تُعمَم على جميع البلدان العربية لتنفيذ منها وتسير على نهجها.

الترجمة بالإنجليزي

The history of the Kingdom of Saudi Arabia goes back to the ancient civilizations that arose in the Arabian Peninsula, and its historical importance is due to its distinctive geographical location that unites three continents, and to being a commercial, vital and religious center from which the religion of Islam was launched to fill its light in all countries of the world, and the establishment of the Kingdom dates back to 1932 AD when King Abdul Dear Al Saud, to take back Riyadh and unite the parts of the kingdom under one banner and declare it an Islamic state whose national language is Arabic, and its constitution After that, he began to consolidate security and stability, carry out administrative .is the Noble Qur'an reforms, civilized achievements, revitalize the economy and trade, pay attention to education, health and development in all fields, and pay attention to the human element. its political and military power And here is the Kingdom today ,to become a force that has its center in the Arab region and the world of the most secure, stable and advanced countries in all economic, social, educational, developmental and other fields, and its people reflect the example of the educated, aware and educated people. To be .circulated to all Arab countries to benefit from it and follow its path